
Z A P I S N I K 
23. sjednice Gradskog vijeća Grada Rijeke 

održane 18. veljače 2016. godine 
 

Sjednicu je u 9,35 sati otvorila predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac. 
 

Nakon izvršene prozivke utvrđeno je da je sjednici nazočan 31 član Gradskog vijeća 
te da Gradsko vijeće može donositi pravovaljane odluke. 
 

Sjednici su bili nazočni članovi Gradskog vijeća: Teo Božanić, Andrej Briščik, 
dr.sc. Aleksandar Bulog, dr.sc. Vesna Buterin, Ljiljana Cvjetović, dr.sc. Tea Čaljkušić-Mance, 
Snježana Čop, Ljubica Dujmović-Kosovac, Sanjin Kajba, dr.sc. Petra Karanikić, Ana 
Komparić Devčić, Milena Kraljević, Sandra Krpan, Ida Mahmutefendić, Ljiljana Mihić, Nikolina 
Milčić, Predrag Miletić, Duško Milovanović, Mile Opačić, Danijel Paliska, Marijan Perica, 
Dorotea Pešić-Bukovac, Gordana Petrović, Vuk Prica, Vedran Sabljak, Jagoda Špalj, Danko 
Švorinić, Ana Trošelj, Sandro Vizler, Walter Volk i Davor Zubović. 
 

Izostanak su opravdali članovi Gradskog vijeća: Hrvoje Burić, Stjepan Doboviček, 
Ivan Ivaniš i dr.sc. Nikola Ivaniš.  
 

Na zapisnik 22. sjednice Gradskog vijeća održane 22. prosinca 2015. godine nije bilo 
primjedbi. 
 

• UVODNE OBAVIJESTI: 
 
 Sukladno odredbi članka 12. Poslovnika Gradskog vijeća predsjednica Gradskog 
vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je izvijestila Vijeće o mirovanju mandata člana Gradskog 
vijeća i početku mandata zamjenika člana Gradskog vijeća te navela da je član Gradskog 
vijeća Čedomir Salević podnio pisani zahtjev za stavljanje u mirovanje mandata u Gradskom 
vijeću iz osobnih razloga. Pisani zahtjev dostavljen je sukladno Zakonu dana 16. veljače 
2016. godine, s kojim danom je Čedomiru Saleviću počelo teći mirovanje mandata u 
Gradskom vijeću Grada Rijeke. Čedomir Salević izabran je za člana Gradskog vijeća Grada 
Rijeke s kandidacijske liste političkih stranaka SDP-HNS-HSU-IDS-ARS-SDA HRVATSKE-
SDSS. Na temelju članka 81. stavka 3. Zakona o lokalnim izborima, politička stranka 
SOCIJALDEMOKRATSKA PARTIJA HRVATSKE - SDP odredila je Milu Opačića za 
zamjenika člana Gradskog vijeća Čedomira Salevića kojem mandat miruje. Mile Opačić 
neizabrani je kandidat pod rednim brojem 20. kandidacijske liste političkih stranaka SDP-
HNS-HSU-IDS-ARS-SDA HRVATSKE-SDSS. 

S obzirom na navedeno, predsjednica Vijeća je izvijestila Vijeće da su ispunjeni uvjeti 
za početak obnašanja dužnosti člana Gradskog vijeća Mile Opačića.  

Nakon što je Gradsko vijeće primilo na znanje obavijest, predsjednica Gradskog 
vijeća je pročitala tekst svečane prisege, a član Gradskog vijeća Mile Opačić dao je pred 
Vijećem prisegu i tekst svečane prisege potpisao. 
 

Predsjednica Vijeća zatim je obavijestila Gradsko vijeće: 
• da je politička stranka Istarski demokratski sabor- IDS dostavila obavijest o prestanku 

djelovanja zajedničkog kluba HNS–IDS u Gradskom vijeću budući da je IDS istupio iz 
zajedničkog kluba tako da od dana 1. veljače 2016. godine članica Gradskog vijeća 
IDS-a više nije članica tog kluba, 

• da je osnovan novi klub – Klub nezavisnih vijećnika Gradskog vijeća kojeg čine 
Danijel Paliska (predsjednik), Ljubica Dujmović Kosovac i Nikolina Milčić. 
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• AKTUALNI SAT 
 
1. dr.sc. ALEKSANDAR BULOG je iznio kako u zadnje vrijeme u medijima ima dosta napisa 
i prozivanja od pojedinih članova Vijeća, vezano za netransparentno vođenje Energa, koje su 
direktor Energa Sanjin Kirigin, direktorica RI stana Laura Bolić Lazarić i Gradonačelnik 
demantirali. Zatražio je od Gradonačelnika da iznese najnovije informacije o toj situaciji, 
eventualno o sudskim epilozima i kretanjima cijena Energa u zadnje vrijeme? 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako je Energo stalno u žiži 
interesa. Činjenica je da je bilo određenih problema u obračunima cijena toplinske energije 
radi postojećeg Pravilnika, koje je Energo rješavao. Nakon promjene tog Pravilnika Energo je 
donio svoj model obračuna i većina korisnika je time uglavnom zadovoljna. 
Usprkos tome, ne prestaje se s iznošenjem neistina i vrijeđanja tvrtke, direktora i osobno 
njega kao Gradonačelnika. U javnost se prezentiraju laži, a jedna od zadnjih je bila kako su 
građani Rijeke oštećeni za 14 milijuna kuna zbog činjenice da poslove naplate potrošnje 
plina i toplinske energije u korist Energa obavlja TD RI stan, čemu se protivi i HERA kao 
regulatorno tijelo, što nije istina. Točno je da je HERA 2010. godine uputila mišljenje, dakle 
ne nalog, nego mišljenje, da se Energo u roku od 30 dana treba prilagoditi odgovarajućim 
zakonskim rješenjima, što je Energo i učinio na način da svaki korisnik toplinske energije uz 
račun RI stana dobiva i poseban račun Energa iz kojeg se vidi što se sve plaća u sustavu 
toplinske energije.  
Nadalje je iznio da se u Rijeci sustav Objedinjene javne nabave koristi oko 20 godina. To je 
najrazvijeniji i najbolji takav sustav u Republici Hrvatskoj kojeg su pokušali preuzeti mnogi 
gradovi u Republici Hrvatskoj, a preuzeli su ga i neki gradovi iz susjednih zemalja i koji 
normalno funkcionira, a u kojem RI stan ima samo prolazni račun, a naplaćena sredstva se u 
roku od 24 sata moraju transferirati na račun komunalnih društava.  
Ponovio je da građani Rijeke nisu oštećeni jer plaćaju onome tko im je isporučio uslugu. U Ri 
stanu su u zadnjih 10-tak godina bile različite inspekcije i nikada nije utvrđena niti jedna 
nepravilnost. Naravno da svaka tvrtka RI stanu plaća određenu naknadu za uslugu, koja je 
daleko manja nego što bi bila da sama radi obračun. Danas je iznesena nova laž kako je 
Energo povećao cijene svojih usluga protuzakonito ne obavještavajući korisnike. Međutim, 
Energo nije povećao cijene svojih usluga, već je povećana marža za distribuciju plina u 
skladu s regulatornim računom kojeg tri godine unaprijed, sukladno Zakonu, određuje HERA, 
a koju će naplaćivati u periodu od 2014. do 2016. godine odnosno na rok od tri godine. U 
tom rješenju HERA-e utvrđeno je da se svakog 1. siječnja, tijekom te tri godine, primjenjuje 
nova marža koja je veća za 0,6 do 0,7%. Nije istina da je to najveća marža u Republici 
Hrvatskoj jer ima distributera koji imaju veću maržu od Energa.  
Postoje razlozi zašto je HERA odredila takvu maržu. Veću maržu imaju tvrtke koje su 
investirale, a ne može se zaboraviti da je Energo u zadnjih 12-13 godina investirao oko 300 
milijuna kuna u novu plinsku mrežu, o čemu je raspravljalo i Gradsko vijeće. U vrlo kratkom 
vremenskom roku izgrađena je kompletna nova plinska mreža i u tom kontekstu, po Zakonu i 
po utvrđenoj tarifi koju određuje HERA, plaća se i veća marža. 
 
2. JAGODA ŠPALJ je iznijela kako je pred par dana kroz medije plasirana informacija da 
KBC Rijeka neće biti onakav kako je planirano i da sve što se tiče medicine i medicinskih 
usluga seli u Bolnicu Rebro u Zagreb. Obzirom da je Gradonačelnik u svom izvještaju za 
srpanj-prosinac 2015. spomenuo da će aktivno sudjelovati u izgradnji KBC Trsat – 
Sveučilišne bolnice, interesira je što će biti ako se to dogodi, hoće li građani Rijeke i 
Primorsko-goranske županije za sve ozbiljnije operacije putovati u Zagreb? Upitala je kako 
će Grad Rijeka odnosno Gradonačelnik reagirati ukoliko se to dogodi, s obzirom na ulaganja 
Grada u pripremne radnje za izgradnju Sveučilišne bolnice Trsat? 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako želi vjerovati da je to možda 
jedna neodmjerena izjava novog ministra u fazi prilagodbe na novu funkciju jer ne može 
vjerovati da bi netko nakon toliko godina pokušavao voditi zdravstvenu politiku u smjeru 
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daljnje centralizacije. Smatra da svaki građanin ima pravo na jednaku zdravstvenu uslugu, a 
to je nemoguće postići ukoliko postoji samo jedna bolnica koja će pružati vrhunske usluge. S 
druge strane, nemoguće je da svaki grad ima svoju bolnicu koja će biti opremljena 
vrhunskom opremom i vrhunskim kadrovima, ali dok se to ne ostvari, treba se zalagati da u 
Hrvatskoj budu barem četiri regionalna centra koja postoje i sada, a to su bolnice u Zagrebu, 
Rijeci, Osijeku i Splitu, kao centri izvrsnosti u pružanju zdravstvenih usluga, obrazovanju 
medicinskih kadrova i u znanstveno istraživačkom radu. 
Vjeruje da će to tako i ostati i da neće ni na koji način utjecati na promjenu politike vezano za 
izgradnju bolnice, za koju su stvoreni svi preduvjeti i za koju je raspisan natječaj za izradu 
prve faze građevinskih radova za objedinjenu zgradu za zdravstvenu skrb za majku i dijete. 
U tom kontekstu uputio je i pismo novom ministru da omogući što brži početak realizacije 
nove zgrade na Sušaku. Kako će se dalje sve odvijati ne zna, ali se mora težiti osnivanju 
Sveučilišne bolnice koja će biti integrirana u Sveučilište jer je danas medicina jedna 
interdisciplinarna znanost. 
 
3. IDA MAHMUTEFENDIĆ je iznijela da je Ministarstvo regionalnog razvoja i fondova 
europske unije raspisalo natječaje za pripremu i provedbu integriranih razvojnih programa 
utemeljenih na obnovi kulturne baštine na koji se mogu prijaviti programi koji bi osigurali 
obnovu kulturne baštine i unapređenje upravljanja kulturnom baštinom u skladu s održivim 
razvojem na lokalnoj i regionalnoj razini primarno putem pružanja turističkih usluga. 
Zanima je da li se Grad Rijeka, putem Odjela za kulturu, prijavio na taj natječaj i ako je, za 
koja kulturna dobra? 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako je s nestrpljenjem iščekivan 
taj natječaj koji je prolongiran već godinu dana i koji je konačno objavljen. Grad je spreman 
za natječaj, a aplikacija će biti poslana u roku od narednih nekoliko tjedana. Kandidirat će se 
objekti koji su zaštićeni kao pojedinačno kulturno dobro, a pripremljen je projektni zadatak 
koji u ovom trenutku obuhvaća restauraciju i uređenje te stavljanje u funkciju upravne zgrade 
šećerane, odnosno bivše Tvornice Rikard Benčić koja se smatra jednom od najljepših 
baroknih palača u Hrvatskoj. Uz to u aplikaciju je uključen i Motorni brod Galeb kao zaštićeno 
kulturno dobro Republike Hrvatske. Smatra da se navedenim kulturnim dobrima može 
znatno povećati utjecaj kulturne ponude na turizam kao rastuću granu hrvatskog 
gospodarstva. 
Uz navedene projekte, Grad će biti i partner drugim nosiocima aplikacije. Tako će s Lučkom 
upravom biti partner u aplikaciji koja se odnosi na zaštitu i obnovu lansirne rampe Torpeda, a 
sa Županijom će biti partner u aplikaciji koja se odnosi na revitalizaciju frankopanskih 
kaštela, u kontekstu daljnje zaštite i uređenja Trsatske gradine, s konačnim ciljem da se 
stambeni dio Trsatske gradine konzervira i uredi te otvori za javnost. 
 
4. PREDRAG MILETIĆ je iznio da je prošle godine postavljena spomen ploča zaslužnom 
građaninu Giovanniju Kobleru, pa predlaže da se i ove godine nastavi s postavljanjem 
spomen ploča zaslužnim građanima. Predlaže da se za dane Sv. Vida otkrije spomen ploča 
nekadašnjem gradonačelniku Giovanniju Ciotti na zgradi Municipija koju je izgradio i Hinku 
Bačiću, sušačkom gradonačelniku i tvorcu modernog Sušaka, na zgradi Hotela Kontinental. 
Ujedno predlaže da se za 3. maj, Dan oslobođenja Rijeke, na zgradu Guvernerove palače 
postavi spomen ploča Rikardu Zanelli, čovjeku koji je prvi došao u sukob sa fašizmom u 
povijesti.  
Smatra da ovim Riječanima nema tko drugi postaviti spomen ploču nego Grad Rijeka za sve 
ono što su učinili za svoj grad. 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je iznio da ne vidi ništa sporno u iznesenim 
prijedlozima koje će razmotriti prije svega u kontekstu tehničkih aspekata da li se može i gdje 
se može postaviti ploče, a potrebno je i ishoditi suglasnost Konzervatorskog odjela i vlasnika 
zgrada. Smatra da bi se sve moglo realizirati još u tijeku ove godine. 
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5. DANKO ŠVORINIĆ je podsjetio da je u Proračunu Grada Rijeke za ovu godinu planirano 
300.000 kuna za projekt povratka skulpture riječkog orla, pa ga interesira kada bi točno ta 
skulptura trebala biti postavljena na Gradski toranj? Ujedno ga interesira da li je gradska ura 
u vlasništvu Grada Rijeke ili je još uvijek u državnom vlasništvu? 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako se nada da će se skulpturu 
orla uspjeti postaviti na Gradski toranj ove godine. Koliko mu je poznato u Proračunu za ovu 
godinu predviđena su sredstva za izradu skulpture, a nada se da će se kroz nekakvu 
raspodjelu iznosa unutar spomeničke rente osigurati sredstva da se do kraja ove godine ta 
skulptura i postavi na toranj. 
Iznio je da priča oko vlasništva neće utjecati na pitanje skulpture, iako je činjenica da se 
pojavio jedan prijeporni dokument. Naime, 1993.-te godine, ustrojem lokalne samouprave, 
jedinice lokalne samouprave upisivale su se na brojne objekte, a paralelno s time se i 
Republika Hrvatska putem Državnog odvjetništva upisivala na kojekakve objekte pa je u 
nekim segmentima došlo do preklapanja, tako što je Državno odvjetništvo u ime i za račun 
Republike Hrvatske upisalo vlasništvo na neke čestice i objekte, a da o tome prijašnji vlasnici 
ništa nisu znali. U ovom trenutku se pokušava doći do svih relevantnih podataka što je sa 
gradskim tornjem u smislu vlasništva, vade se svi povijesni izvadci iz kojih je jasno vidljivo da 
je to oduvijek bilo vlasništvo Grada Rijeke, bez obzira na to u kojem se obliku Rijeka kao 
grad ili lokalna samouprava spominje. Između ostalog, činjenica je da Grad već desetljećima 
održava gradski toranj i gradski sat, na što se godišnje utroši oko 35.000 kuna, a prije 10-tak 
godina investirano je i oko 200.000 kuna za zamjenu satnog mehanizma. Dakle, Grad se 
prema tornju odnosi kao da je u njegovom vlasništvu. Iznio je da ne može zamisliti da nešto 
što je stoljećima gradski simbol može biti vlasništvo nekog drugog te da se radi o nekakvom 
nesporazumu koji će se riješiti na najbrži mogući način, ali neće utjecati na dinamiku i 
postavljanje riječkog orla. 
 
6. GORDANA PETROVIĆ je iznijela da je preseljenje beletristike u Filodramaticu bio jako 
dobar potez. Međutim, problem je što se u knjižnicu ulazi preko kavane Filodramatice u kojoj 
je galama koja u biblioteci djeluje agresivno i neprimjereno. Predlaže da se na ulazu u 
knjižnicu postave vrata, po mogućnosti staklena, koja bi eliminirala buku u knjižnici kako bi 
oba entiteta mogla nesmetano raditi. 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da će se taj problem relativno brzo 
riješiti jer zakupac prostora u kojem se nalazi kafić ima namjeru krenuti u rekonstrukciju 
prostora, a Grad će onda iskoristiti priliku da postavi klizna staklena vrata koja bi odvajala 
prostor kafića od knjižnice. 
 
7. VEDRAN SABLJAK je iznio kako se krajem 2015. godine krenulo s naplatom parkirališta 
na lokalitetima KBC Rijeka po cijeni od 10 kuna na sat zbog zakrčenosti prometa i 
nemogućnosti prolaza vozilima Hitne pomoći unutar bolničkog kruga. 
Vezano uz taj problem, Hrvatski laburisti su se pri kraju godine izjasnili i iznijeli svoje 
stajalište da to definitivno nije rješenje problema jer utječe na već ionako loš standard 
građana ovoga grada i okolnih regija i predstavlja komercijalizaciju zdravstva te su predložili 
da se pacijentima koji imaju uputnicu parkiralište ne naplaćuje, kao što je to slučaj u 
Talasoterapiji u Crikvenici. 
Upitao je da li Grad Rijeka u suradnji s KBC-om ima namjeru riješiti taj problem, a ukoliko ne, 
predlaže da se na parkiralištima Podpinjol i Ulica Vjekoslava Dukića koja se nalaze 
neposredno uz lokalitete KBC-a smanji cijena parkiranja.  
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako je bilo različitih rješenja za 
uvođenje reda vezano za parkiranje unutar KBC-a. Međutim, svaki takav sustav je unutar 
mjesec dana propao jer su taj prostor za parkiranje koristili i ljudi kojima tamo nije mjesto 
odnosno ljudi koji rade u neposrednoj blizini. Uloga gradske uprave odnosno TD Rijeka plus 
u svemu tome bila je isključivo u tome da provede ideju Uprave KBC-a da se uvede red u 
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parkiranju. Svjestan je da to nije popularna mjera i razgovarat će s Upravom KBC da se 
pokuša naći nekakav bolji način funkcioniranja naplate parkiranja. Nije siguran da bi to s 
uputnicama funkcioniralo, ali će u svakom slučaju pokušati naći nekakvo rješenje možda 
kroz smanjenje cijene parkiranja na obližnjim parkiralištima. U Dukićevoj ulici je već sada 
cijena parkiranja samo 4 kn. Podsjetio je na činjenicu da je i sada prvi sat parkiranja 
besplatan, a besplatno je parkiranje i u vrijeme određeno za posjete te nedjeljom. 
Podsjetio je da je u dogovoru s Upravom KBC-a uvedena i autobusna linija koja povezuje 
lokalitet Rijeka i lokalitet Sušak, što je u interesu pacijenata. 
 
8. ANDREJ BRIŠČIK je podsjetio da je prije 20-tak godina ispred Osnovne škole Nikola 
Tesla u Starom gradu postojalo igralište sa parkom za djecu i rekreacijskim sadržajima. 
Klobučarićev trg je bio jedina sportsko rekreacijska zona u Starom gradu, za učenike 
igralište, oaza za bezbrižne igre i oaza zelenila za sve građane u centru grada, gdje su se 
mogli skloniti od vreline gradskog asfalta. Danas, nakon 20 godina djeca i učenici osnovne 
škole i dalje čekaju svoj park i svoje mjesto za igru. Dosta je bilo betonskih stupova koji 
simboliziraju propali projekt na koji je Grad potrošio milijune i milijune kuna. Vrijeme je da se 
djeci i građanima Grada Rijeke vrati igralište i park. Interesira ga kada to Grad misli učiniti, a 
ako nema novaca neka Grad omogući mladima da se samoorganiziraju i da barem 
privremeno urede igralište. 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako ne pamti da se na tom 
igralištu moglo skloniti od vreline jer tamo nije bilo stabala, već mali parkić bez stabala, s 
jednom klupom iza srednjovjekovnog zida, a ispred je bilo jedno košarkaško igralište, koje su 
većinom koristili drugi, a ne školska djeca, tako da su i u to vrijeme učenici škole na žalost 
koristili svoje unutarnje neadekvatno igralište. U kontekstu daljnje budućnosti cijele te zone 
činjenica je da je upravo kroz angažman nastavnika škole i roditelja, kroz program riječkog 
lokalnog partnerstva, predviđeno privremeno uređenje te zone, upravo u svrhu uređenja 
određenih sportskih terena i drugih sadržaja. Već u  tijeku ove godine djelomično će se  
pristupiti tome u onom dijelu koliko to bude moguće obzirom da na južnom dijelu tog 
područja započinje izgradnja stambene zgrade koja je predviđena Detaljnim planom 
uređenja. 
Dugoročno, u kontekstu rješavanja adekvatnih parkirnih površina, razmišlja se o uređenju 
zone sadašnjeg parkirališta na Školjiću kao prave zelene površine, a taj dio Grada će nakon 
iseljenja Autotroleja sa Školjića i uređenja Delte dobiti i znatno veće površine zelenila i 
prostora za rekreaciju.  
 
9. NIKOLINU MILČIĆ zanima da li Gradonačelnik ima bilo kakvih saznanja o potpisivanju 
konačnih ugovora o modernizaciji Riječke rafinerije nafte te da li zna nešto o ispunjenju 
preuzetih obaveza MOL-a iz 2003. godine? 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako zna da je nedavno potpisan 
nekakav ugovor, ali sve skupa ide jako sporo. Činjenica je da je MOL uvijek do sada na neki 
način odbijao krenuti u realizaciju modernizacije i ugovoriti poslove koji bi garantirali da će se 
cijela ta priča završiti onako kako svi očekuju, a to je modernizacija riječke rafinerije koja bi 
svoje konačne produkte trebala proizvoditi po visokim ekološkim standardima. Odnosi 
između MOL-a i Vlade Republike Hrvatske dosta su utjecali na usporavanje projekta. Ne zna 
što će se dalje dešavati po tom pitanju, ali misli da je u interesu svih stanovnika da Hrvatska 
ima svoju rafineriju, a Vlada mora uvjetovati MOL-u da krene u rekonstrukciju odnosno 
modernizaciju Rafinerije na Urinju. 
Grad je upravo pred potpisivanjem ugovora između INA-e, Grada i Sveučilišta u kontekstu 
buduće namjene rafinerije na Mlaki. Zajednička ideja je da se na cijelom tom području 
pokrene uređenje velikog tehnološkog parka s pratećim sadržajima gdje bi kroz Zakladu ili 
kroz neki drugi oblik organiziranja sudjelovala INA kao vlasnik zemljišta te Sveučilište i Grad 
kao zainteresirani partneri. Očekuje da bi takav ugovor mogao biti potpisan do sredine ove 
godine. 
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10. SANDRO VIZLER je iznio da je Izmjenama Zakona uređenje okoliša stambenih zgrada 
postala obveza svih vlasnika odnosno stanara. Da je riječ o situaciji koja može dovesti do 
potencijalno velikih problema osobno se uvjerio na primjeru zgrade u ulici Ede Jardasa 34 u 
Marčeljevoj Dragi gdje je prije četiri mjeseca pukla kanalizacijska cijev nakon čega se 
pristupilo saniranju. Međutim, izvođač radova je prekinuo radove jer je rekao kako je do 
puknuća cijevi došlo zbog korijena bora koji raste neposredno uz cijev. Nakon toga počela je 
prepiska između stanara i raznih institucija kojoj nema kraja, a kanalizacija je za cijelo to 
vrijeme otvorena i iz nje se širi smrad. Interesira ga tko je za to zadužen odnosno da li će 
Grad nastaviti voditi brigu o održavanju okoliša stambenih zgrada na području Grada Rijeke? 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako je Zakon predvidio da svaka 
stambena zgrada, bez obzira da li je više stambena ili jedno stambena, ima pravo na 
okućnicu koja je vlasništvo te zgrade. U pravilu je to 4 m oko zgrade ili čak i više. Međutim, 
ako je okućnica postala vlasništvo stanara, ona više nije javna površina koju Grad održava. 
Grad nije krenuo u radikalne akcije po tom pitanju, ali će s vremenom, uz prethodnu 
obavijest stanarima na koje se to odnosi, napuštati održavanje površina koje više nisu javne 
površine. 
Nadalje je iznio da je, ukoliko je kanalizacijska cijev na području privatnog vlasništva, to onda 
stvar vlasnika zemljišta, a ne Grada. Ponekad tu može biti problema, obzirom na odnose 
između prijašnjeg i sadašnjeg razdoblja, priključka i ostaloga, ali to će se s vremenom 
razriješiti. 
 
SANDRO VIZLER je dodao kako je Odjel za komunalni sustav stajališta da je stablo briga 
stanara odnosno vlasnika zemljišta, što je u ovom slučaju država, Hrvatske šume su rekle da 
to nije njihov problem i da se stanari obrate Čistoći radi uklanjanja stabla, a Čistoća ne želi 
ukloniti stablo bez dozvole Grada tako da nitko ne vidi rješenje tog problema.  
 
Pročelnica IRENA MILIČEVIĆ je dodala da je ona upoznata s ovim predmetom te je iznijela 
da se u ovom slučaju radi o okućnici zgrade i izradi internog priključka odvodnje kojeg stanari 
zgrade izvode putem upravitelja zgrade. Dakle, ne radi se o javnoj kanalizacijskoj mreži. 
Grad se očitovao na način da smatra da se stablo može porušiti, ukoliko je to jedina trasa po 
kojoj se može izraditi interni priključak i ukoliko konzumiranje te trase ugrožava stablo što se 
može vidjeti tek u trenutku kada se napravi rov, ali konačnu odluku o tome donose vlasnici 
zgrade. Grad je sugerirao da se putem upravitelja ispita i dodatna trasa koja će se izmaknuti 
iz samog stabla čime se neće ugroziti korijen stabla i njegova sigurnost. 
Znači, Grad nije zabranio uklanjanje stabla jer to ni ne može, budući da se stablo nalazi u 
okućnici. U svakom slučaju ako nema druge alternative, stanari će morati donijeti odluku o 
uklanjanju tog stabla. Radi se o internoj kanalizaciji koja se ne može izmicati na javnu 
površinu. 
 
11. DUŠKO MILOVANOVIĆ je postavio pitanje vezano na prometne probleme koji nastaju 
prilikom odigravanja utakmica na novom stadionu na Rujevici, budući da na utakmice dolazi 
sve veći broj vozila koja se ostavljaju na pločniku i na prometnicama koje za to nisu 
namijenjene, čime se ometa pješački promet. Prometna policija je te nesavjesne vozače 
kažnjavala. Obzirom da je Grad najavio izradu prometnog rješenja kojim bi se navedeni 
problemi riješili ili barem umanjili, upitao je u kojoj je fazi navedeno rješenje i što će ono 
novoga donijeti? 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako je prometno rješenje 
napravljeno uz suglasnost svih koji su uključeni u tu problematiku, nogometnog kluba, 
Grada, Hrvatskih cesta i Prometne policije tako da je zadnja utakmica već igrana uz primjenu 
tog prometnog rješenja kojim je jasno definirano gdje se smije, a gdje ne smije parkirati kako 
bi se osigurala protočnost prometa i pristup interventnim vozilima. Koliko je njemu poznato, 
većih problema nije bilo, a to će se rješenje dalje dorađivati prema iskustvima koja se stječu 
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u njegovoj primjeni. Međutim, to je samo privremeno rješenje koje će trenutkom puštanja u 
promet ceste prema Viškovu, biti teško primjenjivo.  
Paralelno s tim rješenjem, u dogovoru s tvrtkom Stadion Kantrida, razmatra se mogućnost 
osiguravanja dodatne površine za parking, koja se neće moći riješiti u roku narednih nekoliko 
mjeseci. 
 
12. DANIJEL PALISKA je upitao koji je iznos bespovratnih sredstava povučen iz europskih 
fondova od strane komunalnih i trgovačkih društava u većinskom vlasništvu Grada Rijeke te 
je zatražio pisani odgovor. 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako će članu Vijeća dostaviti 
pisani odgovor te iznio da će se teško razdvojiti ono što je bilo vezano za komunalna društva, 
od onog što je bilo vezano za Grad jer se u mnogim situacijama komunalna društva nisu 
mogla javljati na natječaje kao nositelji projekta, pa tako npr. nositelji projekta izgradnje 
Centralne zone za gospodarenje otpadom, za koji su dobivena 23 milijuna eura, nisu bili ni 
Čistoća, ni Eko Plus.  
 
13. TEO BOŽANIĆ je iznio kako je prije godinu dana predstavljena publikacija "Jedi kao ja", 
koja je svojevrsni priručnik za roditelje djece osnovno školske dobi o tome što je prehrana i 
načinu na koji roditelji mogu utjecati na usvajanje navika pravilne prehrane kod svoje djece. 
Zadnje ispitivanje raznih oblika zdravstvenog ponašanja kod djece osnovno školske dobi 
provedeno je 2009. godine, a kako je Grad Rijeka izdavač spomenute publikacije, zanima ga 
da li se raspolaže s novim podacima o tome koji su benefiti brošure koja je tiskana u 8,5 
tisuća primjeraka? Po istraživanju Odsjeka za psihologiju Filozofskog fakulteta Sveučilišta u 
Rijeci 40% dječaka i 26% djevojčica je te 2009.-te godine imalo prekomjernu težinu, tako da 
ga zanima da li je u planu neko novo istraživanje koje bi pokazalo gdje smo sada po tom 
pitanju kako bi se znalo jesu li uloženi napori imali rezultata. 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako je ta knjižica bila jedan 
promotivni materijal namijenjen roditeljima za njihovo upoznavanje o elementima zdrave 
prehrane i teško da se može očekivati da će samo takav jedan pristup imati neke značajnije 
pomake. U tijeku je uvođenje programa zdrave prehrane u osnovnu školu koja će se 
implementirati tijekom ove godine. Radi se o programu zdrave prehrane koji već postoji u 
dječjim vrtićima, gdje stručnjaci koji se bave nutricionizmom određuju koje će se namirnice i 
koje kombinacije namirnica davati djeci za jelo.  
Vjeruje da će kombinacija svih tih faktora, stjecanje navika zdrave prehrane u vrtiću, a od 
sada i u osnovnim školama, uz neizostavnu edukaciju roditelja i njihov odgojni pristup, 
dovesti do određenih pozitivnih pomaka u tom smislu. 
 
TEO BOŽANIĆ je dodatno upitao da li postoji povratna informacija od strane roditelja o tome 
da li im je ta brošura bila korisna i kako su reagirala sama djeca, budući da smatra da bi o 
takvom jednom projektu trebalo imati povratne informacije o postignutim rezultatima. 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da ne zna, ali će se raspitati te 
naknadno dostaviti informaciju.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 8 

• UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA 
 

Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je izvijestila da na prijedlog 
dnevnog reda koji je dostavljen uz poziv za sjednicu nije podnesen prigovor. Predsjednica 
Vijeća zatim je izvijestila da je uz točku 1. Izbori i imenovanja dostavljen jedan materijal i to 
"Prijedlog zaključka o imenovanju sudaca porotnika Županijskog suda u Rijeci", a da je 
naknadno, sukladno odredbi članka 125. stavka 1. Poslovnika Gradskog vijeća, dostavljen 
prijedlog za dopunu dnevnog reda sjednice točkom: "Prijedlog odluke o izboru 
potpredsjednice Gradskog vijeća Grada Rijeke iz reda pripadnika nacionalnih manjina". Uz 
prijedlog za dopunu dnevnog reda dostavljen je i materijal po predloženoj dopuni dnevnog 
reda. 
 

Predsjednica Vijeća stavila je na glasanje prijedlog da se dnevni red sjednice 
dopuni točkom: "Prijedlog odluke o izboru potpredsjednice Gradskog vijeća Grada 
Rijeke iz reda pripadnika nacionalnih manjina", koju bi Gradsko vijeće razmatralo kao 
točku 2. predloženog dnevnog reda. 
 

Nakon što je Gradsko vijeće JEDNOGLASNO usvojilo prijedlog za dopunu 
dnevnog reda, predsjednica Gradskog vijeća je objavila da je Gradsko vijeće usvojilo 
sljedeći 

D N E V N I  R E D 
 

1. Izbori i imenovanja 
Prijedlog zaključka o imenovanju sudaca porotnika Županijskog suda u Rijeci 

2. Prijedlog odluke o izboru potpredsjednice Gradskog vijeća Grada Rijeke iz reda 
pripadnika nacionalnih manjina 

3. Prijedlog odluke o imenovanju ravnateljice Gradske knjižnice Rijeka  
4. Prijedlog odluke o davanju suglasnosti na Odluku o imenovanju ravnateljice 

Centra za profesionalnu rehabilitaciju Rijeka 
5. Izvješće Gradonačelnika o radu za razdoblje srpanj-prosinac 2015. godine 
6. Prijedlog izmjena i dopuna Općih uvjeta o načinu naplate parkiranja na javnom 

parkiralištu 
7. Prijedlog odluke o zamjeni nekretnina u vlasništvu Grada Rijeke 
8. Prijedlog odluke o odbijanju ponude Perice Kušića za korištenje prava 

prvokupa nekretnine 
9. a) Prijedlog odluke o sklapanju Sporazuma o prijateljstvu i suradnji Grada 

Rijeke (Republika Hrvatska) i Grada Gdanska (Republika Poljska) 
b) Prijedlog odluke o sklapanju Sporazuma o prijateljstvu i suradnji Grada 
Rijeke (Republika Hrvatska) i Grada Zarate (Republika Argentina) 

10. Prijedlog odluke o imenovanju članova Gradskog povjerenstva za procjenu 
šteta od elementarnih nepogoda Grada Rijeke 

11. Prijedlog odluke o razrješenju člana i imenovanju članice Vijeća za davanje 
koncesijskih odobrenja 

 
TOČKA 1. 

Izbori i imenovanja 
Prijedlog zaključka o imenovanju sudaca porotnika Županijskog suda u Rijeci 

 
Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da je 

predlagatelj Odbor za izbor, imenovanja i razrješenja.  
 

 
 
 
 



 9 

Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo sljedeći  
 

z a k l j u č a k 
 

1. Predlaže se da Županijska skupština Primorsko-goranske županije za suce 
porotnike Županijskog suda u Rijeci imenuje: 

1. BRANKA VRCELJA 
2. MARIJANA TURINU 
3. MARTU FABIĆ 
4. MARKA MIKAŠINOVIĆA 
5. VLADIMIRA CUCULIĆA 
6. ŽELJKA VIZINTINA 
7. ŽELJKA HERLJEVIĆA 
8. GORDANU NOVAK 
9. KATIU PASTORČIĆ 
10. NATAŠU TOMAŠIĆ 
11. MAURU DORČIĆ 
12. BLANKU ROMAN 
13. ROBERTA BLAŠKOVIĆA. 
2. Ovaj zaključak prosljeđuje se Odboru za izbor, imenovanja i dodjelu povelja i 

priznanja Županijske skupštine Primorsko-goranske županije.  
 

TOČKA 2. 
Prijedlog odluke o izboru potpredsjednice Gradskog vijeća Grada Rijeke iz reda 

pripadnika nacionalnih manjina 
 

Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je uvodno izvijestila da je 
predlagatelj Klub SDP i ARS. 
 

Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Odluku kojom je 
izabralo dr.sc. Petru Karanikić za potpredsjednicu Gradskog vijeća Grada Rijeke iz 
reda pripadnika nacionalnih manjina.  

 
TOČKA 3. 

Prijedlog odluke o imenovanju ravnateljice Gradske knjižnice Rijeka 
 

Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je uvodno izvijestila da su 
članovima Vijeća dostavljeni zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda, kao 
i očitovanje Gradonačelnika na prijedlog. Zatim je predsjednica Vijeća podsjetila da je 
predlagatelj Upravno vijeće Gradske knjižnice Rijeka koje je pisanim putem povuklo Prijedlog 
odluke o imenovanju ravnateljice Gradske knjižnice Rijeka i na usvajanje predložilo Odluku o 
imenovanju v.d. ravnateljice Gradske knjižnice Rijeka. 
 

Uvodno usmeno izlaganje imala je predsjednica Upravnog vijeća Gradske knjižnice 
Rijeka Sandra Krpan koja je dodatno obrazložila prijedlog da se za v.d. ravnateljicu Gradske 
knjižnice Rijeka, do okončanja postupka izbora ravnatelja/ice, izabere Gorana Tuškan. 
 

U raspravi su sudjelovale članice Vijeća Ljubica Dujmović-Kosovac ispred Kluba 
nezavisnih članova Gradskog vijeća i Sandra Krpan ispred Upravnog vijeća Gradske 
knjižnice Rijeka te Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel. 
 

Nakon rasprave, Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO donijelo Odluku kojom je 
imenovalo Goranu Tuškan za vršiteljicu dužnosti ravnateljice Gradske knjižnice 
Rijeka. 
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TOČKA 4. 
Prijedlog odluke o davanju suglasnosti na Odluku o imenovanju ravnateljice Centra za 

profesionalnu rehabilitaciju Rijeka 
 

Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da je 
predlagatelj Upravno vijeće Centra za profesionalnu rehabilitaciju Rijeka te da su članovima 
Vijeća dostavljeni zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda, kao i 
očitovanje Gradonačelnika na prijedlog.  
 

Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Odluku kojom je dalo 
suglasnost na Odluku o imenovanju ravnateljice Centra za profesionalnu rehabilitaciju 
Rijeka koju je Upravno vijeće Centra za profesionalnu rehabilitaciju Rijeka donijelo na 
sjednici održanoj 13. siječnja 2016. godine.  

 
TOČKA 5. 

Izvješće Gradonačelnika o radu za razdoblje  
srpanj - prosinac 2015. godine 

 
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je uvodno izvijestila da su 
članovima Vijeća dostavljeni zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda. 
 
 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel. 
 
 Predsjednik Odbora za zdravstvo i socijalnu skrb Vuk Prica dodatno je izvijestio 
Vijeće o zaključcima tog odbora. 
 

U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća Teo Božanić ispred Kluba HDZ-HSP AS, dr.sc. 
Aleksandar Bulog, Predrag Miletić, Vuk Prica, Jagoda Špalj, Teo Božanić i Danko Švorinić, 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel te završno Ana Komparić Devčić ispred Kluba SDP i 
ARS. 
  
 Nakon rasprave, Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (21 za, 5 protiv, 3 
suzdržana) donijelo sljedeći  

z a k l j u č a k 
 
 Prihvaća se Izvješće Gradonačelnika o radu za razdoblje srpanj - prosinac 2015. 
godine. 

 
TOČKA 6. 

Prijedlog izmjena i dopuna Općih uvjeta o načinu naplate parkiranja  
na javnom parkiralištu 

 
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je uvodno izvijestila da su 
članovima Vijeća dostavljeni zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda. 
 

Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Izmjene i dopune 
Općih uvjeta o načinu naplate parkiranja na javnom parkiralištu. 

 
TOČKA 7. 

Prijedlog odluke o zamjeni nekretnina u vlasništvu Grada Rijeke 
 
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je uvodno izvijestila da su 
članovima Vijeća dostavljeni zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda. 
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Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je pročelnik Odjela gradske uprave za 
razvoj, urbanizam, ekologiju i gospodarenje zemljištem Srđan Škunca. 
 

Predsjednica Odbora za Statut, Poslovnik i propise Ida Mahmutefendić je izvijestila 
da je Odbor predložio da se radi jasnoće glede ponuđene kupoprodajne cijene zemljišta u 
točki 1. Prijedloga odluke iza riječi: "19.899.000,00 kn" briše točka i dodaju riječi: "(bez PDV-
a i poreza na promet nekretnina)." 
 
 Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
 Prije prelaska na glasovanje, Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel se očitovao o 
prijedlogu Odbora za Statut, Poslovnik i propise te iznio da je kao predlagatelj suglasan da 
se tekst Odluke izmijeni te da u Odluci i u ugovoru stoji da se radi o iznosu bez PDV-a, dok 
je plaćanje odnosno neplaćanje poreza u nadležnosti porezne uprave i besmisleno je 
spominjati ga u tekstu Odluke. 
 

Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (23 za, 4 suzdržana) donijelo Odluku o 
zamjeni nekretnina u vlasništvu Grada Rijeke. 
 

TOČKA 8. 
Prijedlog odluke o odbijanju ponude Perice Kušića za korištenje  

prava prvokupa nekretnine 
 

 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je uvodno izvijestila da je 
članovima Vijeća dostavljen zaključak Odbor za Statut, Poslovnik i propise koji je razmatrao 
ovu točku dnevnog reda. 
 

Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Odluku o odbijanju 
ponude Perice Kušića za korištenje prava prvokupa nekretnine. 
 

TOČKA 9. 
Prijedlog odluke o sklapanju Sporazuma o prijateljstvu i suradnji Grada Rijeke 
(Republika Hrvatska) i Grada Gdanska (Republika Poljska) 
Prijedlog odluke o sklapanju Sporazuma o prijateljstvu i suradnji Grada Rijeke 
(Republika Hrvatska) i Grada Zarate (Republika Argentina) 

 
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je uvodno izvijestila da su 
članovima Vijeća dostavljeni zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda. 
 

U raspravi su sudjelovali član Vijeća Predrag Miletić ispred Kluba Liste za Rijeku i 
Akcije mladih i Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel. 
 
 Nakon rasprave, Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA donijelo:  
 

a) 
 

Odluku o sklapanju Sporazuma o prijateljstvu i suradnji Grada Rijeke 
(Republika Hrvatska) i Grada Gdanska (Republika Poljska) (26 za, 1 suzdržan), 

 
b) 
 

Odluku o sklapanju Sporazuma o prijateljstvu i suradnji Grada Rijeke 
(Republika Hrvatska) i Grada Zarate (Republika Argentina) (24 za, 3 suzdržana). 
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TOČKA 10. 
Prijedlog odluke o imenovanju članova Gradskog povjerenstva za procjenu šteta od 

elementarnih nepogoda Grada Rijeke 
 

 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je uvodno izvijestila da je 
članovima Vijeća dostavljen zaključak Odbor za Statut, Poslovnik i propise koji je razmatrao 
ovu točku dnevnog reda. 
 

Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Odluku o imenovanju 
članova Gradskog povjerenstva za procjenu šteta od elementarnih nepogoda Grada 
Rijeke. 

 
TOČKA 11. 

Prijedlog odluke o razrješenju člana i imenovanju članice Vijeća za davanje 
koncesijskih odobrenja 

 
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je uvodno izvijestila da su 
članovima Vijeća dostavljeni zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda. 
 

Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Odluku o razrješenju 
člana i imenovanju članice Vijeća za davanje koncesijskih odobrenja. 
 
 
 

Sjednicu su napustili prije završetka članovi Gradskog vijeća: Marijan Perica i 
Vedran Sabljak. 
 
 
 
Sjednica je zaključena u 13,30 sati.  
 
 
 
 
 

Tajnica       Predsjednica 
Gradskog vijeća     Gradskog vijeća 

 
Mirna Pavlović - Vodinelić, v.r.        Dorotea Pešić - Bukovac, v.r. 


	1. dr.sc. ALEKSANDAR BULOG je iznio kako u zadnje vrijeme u medijima ima dosta napisa i prozivanja od pojedinih članova Vijeća, vezano za netransparentno vođenje Energa, koje su direktor Energa Sanjin Kirigin, direktorica RI stana Laura Bolić Lazarić ...
	Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako je Energo stalno u žiži interesa. Činjenica je da je bilo određenih problema u obračunima cijena toplinske energije radi postojećeg Pravilnika, koje je Energo rješavao. Nakon promjene tog Pravilnik...
	Usprkos tome, ne prestaje se s iznošenjem neistina i vrijeđanja tvrtke, direktora i osobno njega kao Gradonačelnika. U javnost se prezentiraju laži, a jedna od zadnjih je bila kako su građani Rijeke oštećeni za 14 milijuna kuna zbog činjenice da poslo...
	Nadalje je iznio da se u Rijeci sustav Objedinjene javne nabave koristi oko 20 godina. To je najrazvijeniji i najbolji takav sustav u Republici Hrvatskoj kojeg su pokušali preuzeti mnogi gradovi u Republici Hrvatskoj, a preuzeli su ga i neki gradovi i...
	Ponovio je da građani Rijeke nisu oštećeni jer plaćaju onome tko im je isporučio uslugu. U Ri stanu su u zadnjih 10-tak godina bile različite inspekcije i nikada nije utvrđena niti jedna nepravilnost. Naravno da svaka tvrtka RI stanu plaća određenu na...
	Postoje razlozi zašto je HERA odredila takvu maržu. Veću maržu imaju tvrtke koje su investirale, a ne može se zaboraviti da je Energo u zadnjih 12-13 godina investirao oko 300 milijuna kuna u novu plinsku mrežu, o čemu je raspravljalo i Gradsko vijeće...
	2. JAGODA ŠPALJ je iznijela kako je pred par dana kroz medije plasirana informacija da KBC Rijeka neće biti onakav kako je planirano i da sve što se tiče medicine i medicinskih usluga seli u Bolnicu Rebro u Zagreb. Obzirom da je Gradonačelnik u svom i...
	Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako želi vjerovati da je to možda jedna neodmjerena izjava novog ministra u fazi prilagodbe na novu funkciju jer ne može vjerovati da bi netko nakon toliko godina pokušavao voditi zdravstvenu politiku ...
	Vjeruje da će to tako i ostati i da neće ni na koji način utjecati na promjenu politike vezano za izgradnju bolnice, za koju su stvoreni svi preduvjeti i za koju je raspisan natječaj za izradu prve faze građevinskih radova za objedinjenu zgradu za zdr...
	3. IDA MAHMUTEFENDIĆ je iznijela da je Ministarstvo regionalnog razvoja i fondova europske unije raspisalo natječaje za pripremu i provedbu integriranih razvojnih programa utemeljenih na obnovi kulturne baštine na koji se mogu prijaviti programi koji ...
	Zanima je da li se Grad Rijeka, putem Odjela za kulturu, prijavio na taj natječaj i ako je, za koja kulturna dobra?
	Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako je s nestrpljenjem iščekivan taj natječaj koji je prolongiran već godinu dana i koji je konačno objavljen. Grad je spreman za natječaj, a aplikacija će biti poslana u roku od narednih nekoliko tjed...
	Uz navedene projekte, Grad će biti i partner drugim nosiocima aplikacije. Tako će s Lučkom upravom biti partner u aplikaciji koja se odnosi na zaštitu i obnovu lansirne rampe Torpeda, a sa Županijom će biti partner u aplikaciji koja se odnosi na revit...
	4. PREDRAG MILETIĆ je iznio da je prošle godine postavljena spomen ploča zaslužnom građaninu Giovanniju Kobleru, pa predlaže da se i ove godine nastavi s postavljanjem spomen ploča zaslužnim građanima. Predlaže da se za dane Sv. Vida otkrije spomen pl...
	Smatra da ovim Riječanima nema tko drugi postaviti spomen ploču nego Grad Rijeka za sve ono što su učinili za svoj grad.
	Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je iznio da ne vidi ništa sporno u iznesenim prijedlozima koje će razmotriti prije svega u kontekstu tehničkih aspekata da li se može i gdje se može postaviti ploče, a potrebno je i ishoditi suglasnost Konzervatorsk...
	5. DANKO ŠVORINIĆ je podsjetio da je u Proračunu Grada Rijeke za ovu godinu planirano 300.000 kuna za projekt povratka skulpture riječkog orla, pa ga interesira kada bi točno ta skulptura trebala biti postavljena na Gradski toranj? Ujedno ga interesir...
	Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako se nada da će se skulpturu orla uspjeti postaviti na Gradski toranj ove godine. Koliko mu je poznato u Proračunu za ovu godinu predviđena su sredstva za izradu skulpture, a nada se da će se kroz ne...
	Iznio je da priča oko vlasništva neće utjecati na pitanje skulpture, iako je činjenica da se pojavio jedan prijeporni dokument. Naime, 1993.-te godine, ustrojem lokalne samouprave, jedinice lokalne samouprave upisivale su se na brojne objekte, a paral...
	6. GORDANA PETROVIĆ je iznijela da je preseljenje beletristike u Filodramaticu bio jako dobar potez. Međutim, problem je što se u knjižnicu ulazi preko kavane Filodramatice u kojoj je galama koja u biblioteci djeluje agresivno i neprimjereno. Predlaže...
	Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da će se taj problem relativno brzo riješiti jer zakupac prostora u kojem se nalazi kafić ima namjeru krenuti u rekonstrukciju prostora, a Grad će onda iskoristiti priliku da postavi klizna staklena vra...
	7. VEDRAN SABLJAK je iznio kako se krajem 2015. godine krenulo s naplatom parkirališta na lokalitetima KBC Rijeka po cijeni od 10 kuna na sat zbog zakrčenosti prometa i nemogućnosti prolaza vozilima Hitne pomoći unutar bolničkog kruga.
	Vezano uz taj problem, Hrvatski laburisti su se pri kraju godine izjasnili i iznijeli svoje stajalište da to definitivno nije rješenje problema jer utječe na već ionako loš standard građana ovoga grada i okolnih regija i predstavlja komercijalizaciju ...
	Upitao je da li Grad Rijeka u suradnji s KBC-om ima namjeru riješiti taj problem, a ukoliko ne, predlaže da se na parkiralištima Podpinjol i Ulica Vjekoslava Dukića koja se nalaze neposredno uz lokalitete KBC-a smanji cijena parkiranja.
	Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako je bilo različitih rješenja za uvođenje reda vezano za parkiranje unutar KBC-a. Međutim, svaki takav sustav je unutar mjesec dana propao jer su taj prostor za parkiranje koristili i ljudi kojima ta...
	Podsjetio je da je u dogovoru s Upravom KBC-a uvedena i autobusna linija koja povezuje lokalitet Rijeka i lokalitet Sušak, što je u interesu pacijenata.
	8. ANDREJ BRIŠČIK je podsjetio da je prije 20-tak godina ispred Osnovne škole Nikola Tesla u Starom gradu postojalo igralište sa parkom za djecu i rekreacijskim sadržajima. Klobučarićev trg je bio jedina sportsko rekreacijska zona u Starom gradu, za u...
	Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako ne pamti da se na tom igralištu moglo skloniti od vreline jer tamo nije bilo stabala, već mali parkić bez stabala, s jednom klupom iza srednjovjekovnog zida, a ispred je bilo jedno košarkaško igral...
	Dugoročno, u kontekstu rješavanja adekvatnih parkirnih površina, razmišlja se o uređenju zone sadašnjeg parkirališta na Školjiću kao prave zelene površine, a taj dio Grada će nakon iseljenja Autotroleja sa Školjića i uređenja Delte dobiti i znatno već...
	9. NIKOLINU MILČIĆ zanima da li Gradonačelnik ima bilo kakvih saznanja o potpisivanju konačnih ugovora o modernizaciji Riječke rafinerije nafte te da li zna nešto o ispunjenju preuzetih obaveza MOL-a iz 2003. godine?
	Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako zna da je nedavno potpisan nekakav ugovor, ali sve skupa ide jako sporo. Činjenica je da je MOL uvijek do sada na neki način odbijao krenuti u realizaciju modernizacije i ugovoriti poslove koji bi ...
	Grad je upravo pred potpisivanjem ugovora između INA-e, Grada i Sveučilišta u kontekstu buduće namjene rafinerije na Mlaki. Zajednička ideja je da se na cijelom tom području pokrene uređenje velikog tehnološkog parka s pratećim sadržajima gdje bi kroz...
	10. SANDRO VIZLER je iznio da je Izmjenama Zakona uređenje okoliša stambenih zgrada postala obveza svih vlasnika odnosno stanara. Da je riječ o situaciji koja može dovesti do potencijalno velikih problema osobno se uvjerio na primjeru zgrade u ulici E...
	Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako je Zakon predvidio da svaka stambena zgrada, bez obzira da li je više stambena ili jedno stambena, ima pravo na okućnicu koja je vlasništvo te zgrade. U pravilu je to 4 m oko zgrade ili čak i više....
	Nadalje je iznio da je, ukoliko je kanalizacijska cijev na području privatnog vlasništva, to onda stvar vlasnika zemljišta, a ne Grada. Ponekad tu može biti problema, obzirom na odnose između prijašnjeg i sadašnjeg razdoblja, priključka i ostaloga, al...
	SANDRO VIZLER je dodao kako je Odjel za komunalni sustav stajališta da je stablo briga stanara odnosno vlasnika zemljišta, što je u ovom slučaju država, Hrvatske šume su rekle da to nije njihov problem i da se stanari obrate Čistoći radi uklanjanja st...
	Pročelnica IRENA MILIČEVIĆ je dodala da je ona upoznata s ovim predmetom te je iznijela da se u ovom slučaju radi o okućnici zgrade i izradi internog priključka odvodnje kojeg stanari zgrade izvode putem upravitelja zgrade. Dakle, ne radi se o javnoj ...
	Znači, Grad nije zabranio uklanjanje stabla jer to ni ne može, budući da se stablo nalazi u okućnici. U svakom slučaju ako nema druge alternative, stanari će morati donijeti odluku o uklanjanju tog stabla. Radi se o internoj kanalizaciji koja se ne mo...
	11. DUŠKO MILOVANOVIĆ je postavio pitanje vezano na prometne probleme koji nastaju prilikom odigravanja utakmica na novom stadionu na Rujevici, budući da na utakmice dolazi sve veći broj vozila koja se ostavljaju na pločniku i na prometnicama koje za ...
	Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako je prometno rješenje napravljeno uz suglasnost svih koji su uključeni u tu problematiku, nogometnog kluba, Grada, Hrvatskih cesta i Prometne policije tako da je zadnja utakmica već igrana uz primje...
	Paralelno s tim rješenjem, u dogovoru s tvrtkom Stadion Kantrida, razmatra se mogućnost osiguravanja dodatne površine za parking, koja se neće moći riješiti u roku narednih nekoliko mjeseci.
	12. DANIJEL PALISKA je upitao koji je iznos bespovratnih sredstava povučen iz europskih fondova od strane komunalnih i trgovačkih društava u većinskom vlasništvu Grada Rijeke te je zatražio pisani odgovor.
	Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako će članu Vijeća dostaviti pisani odgovor te iznio da će se teško razdvojiti ono što je bilo vezano za komunalna društva, od onog što je bilo vezano za Grad jer se u mnogim situacijama komunalna dru...
	13. TEO BOŽANIĆ je iznio kako je prije godinu dana predstavljena publikacija "Jedi kao ja", koja je svojevrsni priručnik za roditelje djece osnovno školske dobi o tome što je prehrana i načinu na koji roditelji mogu utjecati na usvajanje navika pravil...
	Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako je ta knjižica bila jedan promotivni materijal namijenjen roditeljima za njihovo upoznavanje o elementima zdrave prehrane i teško da se može očekivati da će samo takav jedan pristup imati neke znač...
	Vjeruje da će kombinacija svih tih faktora, stjecanje navika zdrave prehrane u vrtiću, a od sada i u osnovnim školama, uz neizostavnu edukaciju roditelja i njihov odgojni pristup, dovesti do određenih pozitivnih pomaka u tom smislu.
	TEO BOŽANIĆ je dodatno upitao da li postoji povratna informacija od strane roditelja o tome da li im je ta brošura bila korisna i kako su reagirala sama djeca, budući da smatra da bi o takvom jednom projektu trebalo imati povratne informacije o postig...
	Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da ne zna, ali će se raspitati te naknadno dostaviti informaciju.
	Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel.

